
Vroče razprave o vročih temah

Občinska hiša
bo večja

Poleg predloga smernic za leto 1979 so bili
na zadnji januarski seji šišenske občinske
skupščine deležni številnih pripomb tudi os-
nutki odlokov in pravitaika, s katerimi bomo
v Ljubljani urejali avtocestni sistem in mest-
ne obvoznice, program gradnje nedružinskih
stanovanj in programske osnove za gradnjo
prizidka k občinski hiši.

Medtem ko sta družbenopolitični zbor in
zbor združenega dela sprejela programske
osnove za razširitev občinske hiše brez večiih
pomislekov, pa so delegati zbora krajevnih
skupnosti najprej podvomili v umestnost
gradnje. Največ pomislekov so imeli ob pred-
videni investicijski vrednosti v višini
112,000.000 dinarjev za bruto površino 7516
kvadratnih metrov, češ, ali res potrebujemo
tako veliko in bogato občinsko hišo. Po do-
datni obrazložitvi ob koncu šesturne seje te-
ga zbora so delegati te programske osnove
vseeno sprejeli.

Občinska skupščina namreč ne bo edini
investitor prizidka k občinski zgradbi, ker
bo pridobila v novi zgradbi le 3526 kvadrat-
nih metrov, ostalo pa soinvestitorji, kot so

SDK in Strojegradnja. Gradnja prizidka k

občinski zgradbi pa je za skupščino, kakor
za ostale investitorje nujna, zaradi velikega
pomanjkanja prostora v sedanji zgradbi.

Zaradi prostorske utesnjenosti v občinski
hiši so se morale preseliti že računovodske
službe, službe kamiteja za družbene dejavno-
sti, prav tako nimajo prostora v občinski hiši
samoupravne interesne skupnosti. Z zagoto-
vitvijo prostorov v prizidku, ki bo imel šest
nadstropij in bo povezan s sedanjo zgradbo
ter s pridobitvijo nove skupščinske dvorane
bo omogočeno ustreznejše organdziranje in
delovanje tem službam.

Z organizirano gradnjo samskih domov bi
dokončno prekinili z dosedanjimi cenenimi
rešitvami stanovanjskega vprašanja samskih
delavcev v barakarskih naseljih, ki povzro
čajo vrsto negativnih posledic. Zagotovili bi
delavcem^ ustrezne življenjske pogoje, kakor
tudi možnost vključevanja v družbeno in
družabno življenje, saj bi poleg samih nedru-
žinskih stanovanj gradili tudi spremljajoče
objekte. Na pobudo šišenskih sindikatov je
že 75 delovnih organizacij podpisalo družbe-
ni dogovor o gradnji samskih domov.

Program gradnje, ki je bil predhodno v
široki javni razpravi, so obravnavali in spre-
jeli tudi delegati vseh treh zborov. Delegati
zbora krajevnih skupnosti so se zavzeli za
čimbolj mešano strukturo bodočih stanoval-
cev, tako po spolu, kakor po kvalifikaciji.
Poudarili so tudi, da morajo imeti možnost
vključevanja v vse spremljajoče objekte, kot
so obrat družbene prehrane, rekreacijski
prostori in podobno, tudi krajani. Gradnja
teh spremljajočih objektov, ki povečuje stro-
ške investicije, zahteva enoten pristop k fi-
nanciranju. Žato so delegati menili, da mo-
rajo k družbenemu dogovoru o gradnji pri-
stopiti tudi občinske interesne skupnosti.
Sama najemnina y teh domovih pa ne sme
presegati najemnine v ostalih ljubljanskih
domovih.
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